
 

 

 

 

Raadsvraag (art. 39) Gesteld door:  

VLP  
Datum 20 januari 2021 
Onderwerp Sweco-rapportage ontsluiting Bravis-ziekenhuis 
Portefeuillehouder College B&W 

 

De fractie heeft de volgende vragen: 

Geachte voorzitter, 

In oktober 2018 is het rapport Ontsluiting Bravis ziekenhuis Roosendaal opgeleverd door 

ingenieursbureau Sweco. De opdracht voor dit onderzoek is gegeven in het kader van de varianten- 

studie. De opdrachtgever was de gemeente Roosendaal en deze is niet eerder gedeeld met de 

Gemeenteraad. 

De VLP-fractie heeft hierover de volgende vragen:  

 

1. Gezien uw actieve informatieplicht naar de Gemeenteraad willen we graag weten waarom u dit 

rapport niet met de Raad heeft gedeeld? 

2. Met welke comités en/of organisaties heeft u dit rapport gedeeld en wanneer hebben deze 

partijen dit rapport ontvangen? Is dit rapport ook besproken met Bravis, zo ja wanneer is dat 

geweest? 

3. Wat was de reden van dit onderzoek en welke opdracht is vooraf meegegeven aan het 

onderzoeksbureau? 

 

Namens de fractie van VLP,  

Arwen van Gestel 

 

  



 

Wij beantwoorden de vraag als volgt: 

 

1.      Het rapport is onderdeel geweest van de studies en onderzoeken naar de haalbaarheid van een 

nieuw ziekenhuis op de huidige locatie en op een aantal andere locaties binnen de gemeente. De 

conclusies van dit onderzoek zijn verwerkt in de Notitie Reikwijdte en Detailniveau en benoemd in de 

notitie “Toelichting zoektocht naar een geschikte locatie voor het ziekenhuis”. Beide documenten zijn 

eerder gedeeld en openbaar via www.debulkenaar.nl. Het Sweco-rapport is een bijlage van het voor-

ontwerpbestemmingsplan. 

2.      Een presentatie van het rapport is op 5 juni 2018 gedeeld met de Raad van Bestuur van Bravis 

en op 3 oktober 2018 met de Gedeputeerde. De provincie heeft het eindrapport ontvangen. 

3.      Reden was om na ta gaan of de bereikbaarheid van de huidige locatie van het ziekenhuis kon 

worden geoptimaliseerd. Opdracht was om een aantal alternatieven in beeld te brengen en te 

beschouwen. 

 

Wij vertrouwen erop U hiermede voldoende te hebben geïnformeerd. 

Hoogachtend, 

Burgemeester en wethouders van Roosendaal, 

De secretaris,            De burgemeester, 

                               

 

http://www.debulkenaar.nl/

